
Zápis z 3. zasedání dozorčí rady Centra zdravotní a sociální péče Liberec, p.o. 

ze dne 20.6.2024 

Členové komise:  Jaroslav Vávra – předseda 

         Lenka Procházková 

         Vladimír Lukeš 

Přítomni:   Jaroslav Vávra, Lenka Škodová, Jana Urbanová, Lenka Procházková, 

         Vladimír Lukeš 

Program:  

- OS – jsou nyní zaplněné, v současné době máme 40 žádostí na umístění. DR byla 

seznámena s kapacitou, podmínkami k umístění. 

- Opětovně bylo zažádáno o možnost umístit retardér na komunikaci u jeslí 

Holečkova, případně umístit značku Pozor děti.  

- 18.6. 2024 jsme byli v RM ohledně vyúčtování vyrovnávací platby v RM – vratka 

850 000,- Kč na nákup nových van pro ambulantní službu. 

- Celoživotní vzdělávání naplánováno na rok 2024 a částečně na rok 2025 

- V současné době (červen) probíhá pravidelné setkávání ředitelky organizace 

s pracovníky na jednotlivých okrscích 

- Jesle – byla opravena střecha, během dvou let bude nutná celková rekonstrukce 

střešní krytiny. Nyní je potřeba ještě opravit dlažbu, která propadá a hrozí riziko 

úrazu u dětí. Průběžně se seká tráva a udržují se herní prvky pro děti na zahradě. 

- V červenci je plánována kontrola z MML – hospodárné využití dotací 

- Do rozpočtu města bude vrácena vratka ve výši 7,5 mil (z toho 1 mil. energie), 

bylo zažádáno zpět o 850 000,- na koupi 2 van s bočním vstupem a integrovanou 

dezinfekcí z důvodů negativní BTK a ukončení materiálové podpory u stávajících 

van. 

- Nadále probíhá spolupráce technického úseku CZaSP s MML na zavedení 

protipožárních požadavků v objektech Burianova. 

- Na RM bylo zažádáno o rekonstrukci chodníků v atriu na Krejčího 

- Změna ceníků za péči, pravděpodobně bude od 1.8.2024, čekáme na novou 

vyhlášku 

 

Další termín setkání – dle tel. domluvy  

Zapsala: Lenka Škodová 

 


